
Beszámoló az eddigi tevékenységről 

Tisztelt Tulajdonostársak! 

Különböző fórumokon megszólíttattunk külön is, mint a Szövetkezet vezetőségének újonnan 

megválasztott tagjai. Bár az éves mérleg, beszámoló, terv bemutatásának és elfogadásának nem 

része az ilyen jellegű tájékoztatás, úgy gondoltuk, a helyes magatartás részünkről, egy rövid 

beszámoló. 

Mint azt már Önök is olvashatták – több okból kifolyólag – csúszott a cégbírósági bejegyzése a három 

új tagnak. A megválasztás, azonban, lehetőséget teremtett a munka megkezdésére, még ha az 

szavazati joggal és konkrét véleményezési joggal nem is párosult. A két FB tag és az egy fő 

igazgatósági tag munkája a konkrétumokkal való megismerkedéssel kezdődött. Egy ekkora szervezet 

működtetése óriási mennyiségű adathalmazzal a háttérben történik. Nem értelmezhető egyik, a 

másik nélkül. Így tehát – bár az elvárások irányunkban a gyorsaságra utaltak – alaposan és 

megfontoltan láttunk neki a munkának. Az Elnök úr, az igazgatósági tagok, a felügyelő bizottság és a 

Szövetkezet dolgozói, mind-mind rendkívül segítőkészen álltak ahhoz, hogy mindenben tájékozottak 

legyünk és a szükséges adatokhoz, dokumentumokhoz hozzáférjünk. 

A legnagyobb feladata - a munkának ebben a szakaszában – a két új FB tagnak volt, hiszen elsősorban 

a pénzügyi háttér, működési feltételek, mérleg, ellenőrzés, javaslat stb. volt időszerű.  

A munka közösen folyt az igazgatósági (szavazatra jogosult) tagok és a felügyelőbizottsági tagok 

jelenlétében.  Az újak tájékoztatása arra is kitűnő volt, hogy felülvizsgálatra kerüljenek a folyamatban 

lévő -, esetleg megkérdőjelezett ügyek.  

Meggyőződésünk, hogy eredményeket értünk el már kevesebb, mint fél év alatt, de ez kizárólag a 

közös együttműködéssel volt lehetséges. / bérlemények rendezésének megkezdése; alkalmazotti 

bérek racionalizálása; ellenőrzési pontok beépítése a rendszerbe; vállalkozói szerződések 

racionalizálásának megkezdése; kommunikációs csatornák aktivizálása/ 

Közösen arra törekedtünk – és törekszünk, hogy a Szövetkezet tagjai, a tulajdonosok megelégedése 

növekedjen, de ez nem működik, ha gyors, látványos változtatásokra koncentrálunk. Ehhez idő kell és 

türelem, megértés, egymásra figyelés, közös munka.  

Kérjük a kedves tulajdonostársakat, ne feledkezzenek meg arról, hogy egy ilyen óriási létszámot 

felölelő szervezetnek a folyamatos működés a legfontosabb! Óriási munka van e mögött és – mint 

minden ilyen rendszerben – vannak hibák, mulasztások, melyek korrigálásra várnak, hiszen itt is 

emberek dolgoznak.  

A lényeg, a megoldásra való törekvés mellett, a megfelelő működtetés biztosítása! 

Remélve és megköszönve az Önök bizalmát, tisztelettel, 

Kissné Bóza Éva 

Pintér Mónika 

Victor Zsuzsanna 


